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Władysław Kosiniak-Kamysz w Rawie Mazowieckiej (na zdj.) przypomniał (14.08) anegdotę o Wincentym Witosie. Ówczesny premier nosił się
skromnie, odpowiedni strój obstalowano mu dopiero na wizytę króla Rumunii. Umiar, o którym mówił lider ludowców to waluta, która straciła na
wartości, zapomnieli o niej politycy. Posłowie ławą głosowali za podwyżkami wyna (fot. Włodzimierz Szczepański)

Zmiany miały objąć także samorządowców. W projekcie zakładającym podwyżki m. in.
posłów nie zabrakło też samorządowców. Według projektu bazą dla pensji przedstawicieli
władz samorządowych ma być podstawowa pensja sędziego Sądu Najwyższego.

Umiar, o którym mówił lider ludowców to waluta, która straciła na wartości. Posłowie ławą głosowali
za wysokimi podwyżkami wynagrodzeń dla parlamentarzystów. W naszym regionie jest tylko jeden
wyjątek!

W dzień uroczystości (14.08) odsłonięcia pamiątkowej tablicy Wincentego Witosa w Rawie w Sejmie
odbyło się głosowanie. Parlamentarzyści uchwalili podwyżki dla wszystkich, od prezydenta po
szeregowego posła. Zamiast 2,5 tys. zł poselska dieta miała wynosić około 4250 zł. Co razem z
pensją daje to prawie 17 tys. złotych brutto miesięcznie. Pośrednio powiązali swoje apanaże ze
średnim wynagrodzeniem. Zmiany miały objąć także samorządowców.



Senat odrzucił proponowaną przez Sejm ustawę wprowadzającą podwyżki. Ale…

W dobie problemów gospodarczych spowodowanych koronawirusem, ograniczaniem wynagrodzeń,
krok parlamentarzystów debata nad podniesieniem uposażeń polityków wydawała się co najmniej
niestosowna.

W naszym regionie jest tylko jeden wyjątek posła, który głosował przeciw podniesieniu wynagrodzeń.

(Skrót artykułu)

Więcej czytaj w elektronicznym wydaniu "Głosu". TU POBIERZ
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